
 

 

Protokoll POMS habiliteringspsykologernas förening styrelsemöte 4/12 2015 

Närv: Anna Tidman, Brita Warne, Magus Ivarsson, Karin Settergren, Barbro 

Lindquist, Cecilia Malmström 

§1 Anna öppnar mötet 

§2 Föredragningslistan godkännes med tillägg av några övriga frågor 

§ 3 Anna Tidman valdes på årsmötet till ordförande. Övrig styrelse konstituerades 

enligt följande: Vice ordförande Magnus Ivarsson; Sekreterare Cecilia Malmström; 

Kassör Brita Warne; Kontaktperson i utbildningsfrågor Karin Settergren; Ledamot 

Åsa Korsfeldt; Ledamot Barbro Lindquist; Ledamot Pia Åkerlund 

Intern/Extern kommunikationsgrupp (POMS-bladet, Nyhetsbrev; Hemsida; 

Facebookgrupp): Pia Åkerlund, Brita Warne, Magnus Ivarsson. Där Magnus är IT-

ansvarig, Pia ansvarar för textredigering.    

Remissgrupp: Anna Tidman, Karin Settergren, Barbro Lindquist 

Hela styrelsen är konferensansvarig 

Ny adress: POMS Habiliteringspsykologers förening, c/o Brita Warne,                  

Hornsgatan 9B, 832 42 Frösön   

§4 Rättelse i föregående protokoll, Barbro heter Lindquist  i efternamn inget annat. 

§5 Kassarapport: 124.000:-. Konferensdagen  ”Habilitering och psykiatrisk 

problematik” gick ungefär jämt upp. Temakvällen ” Hur ser det ut med delaktigheten 

för unga vuxna med funktionsnedsättning” blev trots många besökare en reell 

kostnad eftersom vi inte tog ut någon avgift.  

§6 POMS har svarat på remiss till Socialstyrelsen ”Att förebygga och minska 

beteende i LSS-verksamhet” . Vi känner oss nöjda med att POMS synpunkter har fått 

genomslag. 

§7 Utvärdering POMS konferens 2015: Många positiva kommentarer kring Caroline 

Gromark, mer blandat vad gäller Sylvia Milcherts presentation. Sammanställning av 

utvärderingar bifogas detta protokoll. 

Kvällsaktivitet i maj 2016, på grund av för hög kostnad har vi bestämt att inte boka 

tidigare föreslagna föreläsare på temat ”Föräldraskap och intellektuell 

funktionsnedsättning” . Samma tema är återkommande på SUF:s årliga konferenser 

som infaller i maj i Uppsala. Bättre att hänvisa våra medlemmar till denna istället. 

Brita informerar om detta i nästa Nyhetsbrev. Temat var dock ett uppdrag från 



medlemmarna på årsmötet 2014 så vi satsar på kvällsaktivitet i samband med 

oktober-konferensen 2016 som vänder sig både till POMS-medlemmar och övriga 

intresserade. Planeringsgrupp bestående av Brita, Karin, Magnus och Pia träffas 4/2 

kl 17:30. Brita kallar. 

2016 –Konferensplanering, se bilaga 2 

§8 POMS kontakter med andra organisationer: Samarbete med tidningen INTRA, 

som driver liknande frågor som POMS. INTRA startades av bl a Karl Grunewald 

1991. Cecilia har haft kontakter med redaktör Hans Hallerfors som gärna vill ha fler 

artiklar i samarbete med psykologer från POMS. En journalist var på POMS 

konferens hösten-15, intervjuade Sylvia Milchert. Eventuellt bjuder vi in representant 

för INTRA till styrelsemöte framöver. Frågan bordläggs till nästa styrelsemöte. 

Organisationen ”Med samtalet i centrum”, bas på ”psykoterapimottagningen Linden” 

anordnar i samarbete med POMS föreläsningsdag varje vår. Oklarheter kring 

utlägg/fakturering. I praktiken brukar det gå jämt upp. Vi beslutar att ge 3000:- för  

organisationen att disponera. Faktureringsblanketter kan Magnus bidra med. Brita 

kontaktar ”Linden” 

§9 POMS-bladet. Ska ut 15/1-16. Manusstopp snarast. Förslag på innehåll: 

Anna skriver styrelsens sida samt redovisar brev till Habiliteringschefernas 

förening+svar. 

Referat av Konferensen 2015( finns klar ) 

Pia gör en sammanställning av konferensutvärderingen.  

Verksamhetsberättelsen  

Pia, Brita, Magnus undersöker om det finns ytterligare material att publicera. 

Nyhetsbrev kommer enligt beslut ut fem gånger/år. 15:5 ska ut i december, 

manusstopp 13/12 

Manusstopp för Nyhetsbrev 2016: 19/2;15/4;10/6;23/9;18/11; Material skickas till 

Magnus. 

§10 Material till POMS Hemsida skickas till Magnus som vidarebefodrar till 

Psykologförbundets hemsideansvarig  

§11 Uppdrag åt POMS: Inga har kommit in under 2015, vid årsmötet 2014 kom fyra 

uppdrag från medlemmarna: 

a) ökad kunskap om funktionsnedsättning hos beslutsfattare – ”Temakväll om 

delaktighet” var ett sätt att lyfta frågan 



 b) uppvaktning av skolministern angående stöd till barn som har stora kognitiva 

svårigheter, men inte utvelingsstörning. Viktig fråga. Skolpsykologernas förening 

driver delvis denna fråga, men POMS kan förtydliga perspektivet. Barbro arbetar 

vidare med frågan    

c) uppvaktning av Habilitringschefernas förening angående vikten av att POMS 

medlemmar får delta i konferenser samt på arbetstid få engagera sig i 

styrelsearbetet. Anna har skrivit brev. 

d) Förbättrat stöd till föräldrar med utvecklingsstörning. Förslag är att arrangera 

kvällsaktivitet i oktober-16 (se §7)   

§12 Förbundskontakter – vår kontaktperson Anders Wahlberg bjuds in till 

styrelsemötet 5 februari. Frågor att ställa till honom: 1.Yrkesföreningars 

representation på Rådskonferenser. 2. Remisser, dels möjlighet till ersättning för 

nedlagd tid för remissvar och dels att remisser som rör POMS´kompetensområde går 

först till POMS med förfrågan om det är aktuellt med remissvar.  

§13 Inga bordlagda frågor 

§14 Övriga frågor: 

a) POMS har möjlighet att skriva artikel i ”Föräldrakraft” om temakvällen 

”Delaktighet”. I mån av tid skriver Magnus en artikel, skickar till styrelsen för 

eventuella synpunkter 

b) Brita har som kontaktperson till förbundet i utbildningsfrågor kontaktats av 

Maria Linde för att ge POMS syn på ”Funktionsnedsättningen psykologi” som 

specialistområde. Oklart vilken tidsram vi har och hur omfattande svar som 

krävs. Karin, som vid dagens styrelsemöte tog över funktionen som 

kontaktperson till förbundet hör med Maria Lindhe och återkopplar till Magnus. 

§15 Nästa styrelsemöte 5 februari 2016 

§16 Anna avslutar mötet och önskar alla en riktigt GOD JUL och GOTT NYTT ÅR 

 

 

    

      

 

 

 

 


